
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie  investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ v Galante  

 dňa 20.9.2021 

 
V Galante dňa 21.9.2021 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie p. Zsolt Takáč privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie 
s nasledovným programom:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Operačný plán zimnej údržby 
3. TC GALANDIA – informatívna správa 
4. Analýza rozpočtu za I. polrok 2021 
5. V. Úprava rozpočtu ORM 
6. Výstavba nájomných bytov – informatívna správa 
7. Platené parkovanie – informatívna správa 
8. Ihriská 
9. GAWEST – COOP Jednota – informatívna správa 
10. Návrh na zrušenie uznesení č. 392-Z/2016 a 570-Z/2017 
11. Žiadosť o odkúpenie pozemku a oplotenia – Juraj Hrabovský 
12. Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku mesta – Kristián Takács 
13. Žiadosť o súhlas – PH Galanta s.r.o. 
14. Odpoveď na predošlú komunikáciu ohľadom návrhu kúpnej zmluvy medzi mestom 

Galanta a Autoprofit Estate a.s. 
15. Žiadosť o predĺženie lehoty na dokončenie stavby - Richtárske pole, s.r.o. 
16. Diskusia  
17. Záver 

 

     K bodu č.2  

Operačný plán zimnej údržby 
 
Materiál predložil: Ing. Ján Poľakovský 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.  

 

K bodu č.3 

TC GALANDIA – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a  berie ho na vedomie hlasovaním 4 za 1 sa zdržal.  

 

K bodu č.4 

Analýza rozpočtu za I. polrok 2021 



Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala  a jednohlasne zobrala na vedomie. 

 

K bodu č.5 

V. Úprava rozpočtu ORM 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 
 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie s pripomienkami: 

1. V kapitole 04.4.3 výstavba – PD CVČ, prestavba budovy na materskú školu 
žiada v súčinnosti s ostatnými komisiami pri MsZ nájsť dohodu o konečnom 
využití budovy bývalého CVČ. 

2. V kapitole 06.2.0 Rozvoj obcí – Kolumbárium žiada hľadať alternatívne 
riešenie výstavby kolumbária v súvislosti s predpokladanou vysokou 
obstarávacou cenou.  

 
 

K bodu č.6 

Výstavba nájomných bytov – informatívna správa  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a  berie ho na vedomie hlasovaním 4 za 1 sa zdržal.  

 

K bodu č.7 

Platené parkovanie – informatívna správa  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.  

 

K bodu č.8 

Ihriská  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s návrhom rekonštrukcie navrhnutých 
ihrísk. 

 

K bodu č.9 

GAWEST – COOP Jednota – informatívna správa  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne  ho berie  na vedomie. 

 



 

K bodu č.10 

Návrh na zrušenie uznesení č. 392-Z/2016 a 570-Z/2017 
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne odporúča navrhované uznesenia zrušiť.  

 

K bodu č.11 

Žiadosť o odkúpenie pozemku a oplotenia – Juraj Hrabovský   

Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a hlasovaním 4 za, 1 sa zdržal konštatuje, že predmet žiadosti 
nie je v súlade s ÚPN mesta Galanta a preto neodporúča pozemky mesta Galanta uvedené 
v žiadosti odpredať žiadateľovi. 

 

K bodu č.12 

Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku mesta – Kristián Takács   

Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne neodporúča pozemok mesta Galanta uvedený 
v žiadosti odpredať žiadateľovi. 

 

K bodu č.13 

Žiadosť o súhlas – PH Galanta s.r.o.  
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a hlasovaním 3 za, 2 sa zdržali, súhlasí s prevodom práv 
a povinností spoločnosti GAWEST s.r.o. na spoločnosť PH Galanta s.r.o v rozsahu žiadosti.  

 

K bodu č.14 

Odpoveď na predošlú komunikáciu ohľadom návrhu kúpnej zmluvy medzi mestom 
Galanta a Autoprofit Estate a.s.  
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s predloženým materiálom.  

 

K bodu č.15 

Žiadosť o predĺženie lehoty na dokončenie stavby - Richtárske pole, s.r.o. 
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala, jednohlasne ho berie na vedomie a zároveň žiada aby bol 
zástupca  investora Richtárske pole s.r.o. prítomný na  MsZ, kde by predložil  finálny projekt 



stavby a spôsob jej využitia.  

 

 
 

 
 

 
                               Zsolt Takáč, v.r. 
                             predseda komisie 

 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 


